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Zpráva o činnosti TJ Sokol Řepy za rok 2020 

 
Vážení členové Tělovýchovné jednoty (dále jen „TJ“), vážení hosté a sportovní přátelé.  

 

Dovolte mi tedy, abych zrekapitulovala činnost TJ v roce 2020. Byl to rok, kdy TJ slavila 110 

let od svého založení a současně to pro všechny rok, který jsme prožili v nouzovém stavu, 

nebo lockdown a hlavně s onemocněním covid, které ovlivnilo veškeré dění v TJ. 

Přesto se výbor TJ a ostatní členové snažili, abychom plnili úkoly stanovené v Usnesení z VH 

v roce 2020 a ze strategie činnosti, která je pro TJ již léta neměnná a směřuje k zajištění co 

nejširší sportovní nabídky na všech výkonnostních úrovních a všech věkových kategorií. 

 

Výbor pracoval ve složení: L. Malinkovičová (V), J. Rosenbaumová (SPV), V. Trubáčková 

(V), P. Žmolil (F), J. Kočovský (F), Zdeněk Pospíšil (SPV) a Jana Jiroušková (V). 

Jednání výboru probíhala dle vyhlášených protikovidových opatření a některá jednání 

proběhla tzv. distančně. 

 

Pokud jednání výboru probíhalo za osobní účasti členů výboru, byli současně zváni i členové 

revizní komise: P. Svoboda, místostarosta J. Bíro, J. Holasová a dále účetní spolku 

E. Neužilová a správce objektu tesko pan S. Jiras. 

 

Všem jmenovaným bych chtěla poděkovat za celoroční práci, která vůbec nebyla 

jednoduchá a hlavně pro všechny probíhala za pro nás neznámých podmínek, z důvodu 

vyhlášených protikovidových opatření. Přestože sportovní činnost našich členů byla 

značně omezena, spolek jako takový musel fungovat stále. Jednalo se zejména o nárůst 

administrativní práce v souvislosti s vyhlášenými opatřeními vlády, zajištění bezpečnosti 

cvičenců a hygienických opatření. Omezena nebyla ani administrativní činnost spojená 

s žádostmi o granty, jejich vyúčtování a v neposlední řadě spousta rejstříků (ČUS, 

svazové rejstříky, rejstřík MŠMT….) 

 

Usnesením VH byly uloženy výkonnému výboru TJ tyto úkoly: 

 

a) Na nejbližším jednání výboru stanovit předsedu, místopředsedu a tajemníka 

výkonného výboru TJ 

Tento úkol jsme splnili hned po Valné hromadě TJ, kdy byla předsedkyní zvolena Ing. Lenka 

Malinkovičová (V), místopředsedou Petr Žmolil (F) a tajemnicí Mgr. Jitka Rosenbaumová 

(SPV). Současně zasedli i členové kontrolní komise a předsedou byl zvolen Petr Svoboda (F). 

 

b) Zaslat do spolkového rejstříku změny ve složení výboru TJ a kontrolní komise. 

Žádost o zápis nového výkonného výboru do spolkového rejstříku jsem zaslala na Městský 

soud v Praze dne 6. srpna 2020. 

Žádost o zápis kontrolní komise do spolkového rejstříku jsem zaslala na Městský soud 

v Praze dne 16. července 2020. 

Změny byly do spolkového rejstříku zapsány 5. srpna kontrolní komise a 26. srpna výbor TJ. 

 

a) Vést vyrovnané účetnictví TJ a jednotlivých oddílů a odboru, s přihlédnutím na 

schválené granty a dotace. 

Tento úkol byl splněn, a to zejména díky grantovým programům - Městské část Prahy 17, 

který byl prodloužen až do března 2021, grantovému programu MŠMT – Můj klub 2020 

a grantovým programům MHMP na provoz sportovního zařízení a přes střešní svazovou 
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organizaci FAČR – na činnost mládeže. Část příjmu byla taky tvořena oddílovými 

a členskými příspěvky jednotlivých členů. 

 

b) Pokračovat ve spolupráci se všemi partnerskými organizacemi a institucemi v Řepích.  

Tato spolupráce byla nastavena již před několika lety a my jsme se snažili každý rok na tuto 

dobrou tradici navazovat. Rok 2020 byl ale jiný, protože spoustu naplánovaných akcí se 

nemohla uskutečnit a nebo musela být zrušena (Řepy se hýbají, Babí léto, Moveweek, tradiční 

plesy..) 

 

c) Zajistit pravidelnou propagaci činnosti TJ na internetových stránkách a jejich 

průběžnou aktualizaci. 

I zde máme již nastavené „kanály“ a snažíme se být na webových stránkách aktuální, kde 

každý oddíl nebo odbor propaguje svou činnost. Pravidelně jsou zde ukládány zápisy 

z jednání výkonného výboru Oddíl fotbalu i volejbalu se snaží pravidelně informovat o své 

činnosti na stránkách časopisu Řepská 17. V neposlední řadě využíváme i tzv. sociální sítě 

jako je např. Facebook, kde jsou vkládány příspěvky a komentáře členů TJ. 

 

d) Průběžně informovat zástupce oddílů a odboru TJ o ekonomické situaci TJ. 

O ekonomické situaci informuje výkonný výbor své členy prostřednictvím jednotlivých členů 

výboru. Konkrétní požadavky na informace o ekonomické situaci a finančních možnostech 

jsou řešeny individuálně, ve spolupráci s účetní TJ. 

 

e) Pokračovat ve snahách o rekonstrukci volejbalových kurtů. 

Tento bod usnesení se nám opět nepodařilo splnit. Na jaře 2020 jsme museli vrátit dotaci 

MHMP ve výši půl miliónu korun, protože MČ P17 zamítla naši žádost o dofinancování 

projektu. Na podzim jsme znovu podali žádost a bohužel z důvodu liknavosti radních MČ P17 

jsme žádnou dotaci nedostali – byli jsme vyřazení z důvodu nekompletnost povinných příloh 

– chyběla nám platná smlouva o výpůjčce (její dodatek), která je povinnou součástí příloh. 

 

f) Pokračovat v postupné rekonstrukci a zvelebování objektu tesko. 

Protože byl rok 2020 poznamenán bojem s covidem a omezením sportovní činnosti, využili 

jsme tento čas k zvelebení objektu tesko. Byla zrekonstruována klubovna volejbalu, ze skladu 

byla vybudována nová kabina fotbalistů, včetně nového nábytku, byla vymalována chodba 

v teskáči. Současně byly částečně vyměněny rozvody teplé vody včetně jednoho ohřívače 

a byly nainstalovány nové sprchové hlavice. 

 

Takže toto byly stěžejní úkoly uložené výkonnému výboru TJ. 

 

Nyní vás seznámím ve stručnosti s problémy, které jsme řešili ve spojitosti s běžným 

provozem celé TJ: 

– Fotbalové hřiště a pozemky – řešili jsme restituce – vrácení pozemku kolem objektu 

tesko, nové výměry, zajištění přístupu k objektu tesko, na MČ P17 jsme zaslali 

připomínky k rozsudku, na doporučení MHMP nebyly naše připomínky MČ 

zapracovány do odvolání a MČ P17 se neodvolala, MČ P17 bude usilovat o odkoupení 

pozemku za cenu přijatelnou MČ P17, 

– opět jsme řešili sjízdnost vjezdu k fotbalovému hřišti a komunikaci několikrát zpevnili 

silniční hrabankou, řešili jsme problémy s poškozováním ochranných sítí sousedících 

se skateboardovým hřištěm, a sekání divoké trávy a křovin na tomto hřišti, které pak 

prorůstají na fotbalové hřiště, 
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– ve spolupráci se ZŠ genpor. Peřiny jsme se podíleli na opravě osvětlení na venkovním 

hřišti s umělým povrchem, 

– Antukové kurty – kapitola sama o sobě. V červnu jsme vrátili půl milionovou dotaci 

MHMP, v srpnu jsme požádali o prodloužení smluv o výpůjčce tak, aby byly opět na 

deset let, tato žádost byla zamítnuta s vysvětlením, MČ P17 nechce nic měnit na svých 

praktikách a máme si vždy každoročně žádat. To jsme taky udělali a v září jsme opět 

požádali o prodloužení smlouvy. Rada MČ P17 tuto naší žádost projednala až 

30. listopadu, což byl den pro podání žádosti. To mělo za následek, že jsme nemohli 

do žádosti o rekonstrukci antukových kurtů vložit platný dodatek ke smlouvě 

o výpůjčce a z tohoto důvodu jsme nesplnili požadavky grantového programu, takže 

na rekonstrukci jsme ani letos dotaci nedostali.  

– Snažili jsme se proto alespoň o možnost částečné úpravy a požádali opět (již potřetí) 

o doplnění zasíťování kurtů, kdy bychom následně odstranili stávající rezavé oplocení 

a začali vlastními silami budovat „přírodní“ tribunu a ve výhledu bylo i dětské hřiště. 

Bohužel i tuto naší snahu rada MČ P17 bez jakéhokoliv vysvětlení zamítla. Abych 

pravdu řekla, takové jednání zástupců MČ P17 by vzalo vítr z plachet i největšímu 

optimistovi. Reakci nové starostky MČ P17 na můj dopis si můžete přečíst – máte ho 

na stole. 

– Teskáč – jak jsem se již zmínila dříve, na objektu tesko jsme nechali opravit část 

střechy, která byla poškozena velkým větrem, nechali jsme udělat nové hromosvody 

včetně revizní zprávy, byly doplněny okapničky u všech oken, které zabrání zatékání 

vody do obvodového pláště, byl vyměněn ohřívač teplé vody, který protékal, v době, 

kdy se nedalo sportovat oddíl volejbalu zrekonstruoval klubovnu a oddíl fotbalu 

provedl výmalbu chodby a bývalý sklad byl přestavěn na novou kabinu fotbalistů, 

započaly se práce na úpravě místnosti správce, včetně sociálních místností, byla 

provedena oprava řídící jednotky kotelny, vyměnili jsme radiátory v Klubu sportovců, 

nechali udělat všechny požadované revize, s dodavatelem elektrické energie jsme 

domluvili fixaci ceny do roku 2023,. 

– Garáž – řešili jsme s pojišťovnou vykradení garáže (odcizení traktoru, křovinořezu), 

zajistili jsme garáž optickým alarmem. 

– Financování - výbor TJ podal pro financování roku 2020 několik žádostí o grant 

a dotace: 

o Grant MČ Praha 17 na rok 2020 - dostali jsme přiděleno 900 tis. Kč, s tím, že 

jsme peníze mohli využít do března 2021, 

o grant MHMP na provoz – dostali jsme 100 tis. Kč,  

o dotace MHMP přes svazovou organizaci (PFS) na sezónu 2020/2021 – pouze 

pro mládež – oddíl fotbalu obdržel částku 327 865 Kč,  

o grant NSA - neinvestiční akce Můj Klub 2020 na činnost oddílů mládeže 

dostali jsme částku ve výši 684 750 Kč,  

o grant společnosti VAFO ve výši 50 tis. Kč, za které byly nakoupeny dresy 

volejbalistům a nové míče, 

o nezanedbatelnou část příjmů tvoří členské a oddílové příspěvky členů, bez 

kterých bychom chod TJ vůbec nebyli schopni udržet, 

o podali jsme žádosti i pro rok 2021 a to: 

 MHMP na údržbu sportovišť – přiděleno 80 tis. Kč, 

 MHMP na SPV – přiděleno 23 tis. Kč, 

 NSA činnost mládeže – Můj Klub přidělena částka 622 777,50 Kč, 

 MČP17 grantový program dosud nevypsala, 

 požádali jsme i v grantovém programu ČEZ na zateplení střechy 

objektu tesko – bohužel tato dotace byla zamítnuta, 
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 letiště Praha v roce 2020 dotace nevypisovalo. 

– Pořádání a účast na akcích: 

o co se týká pořádaných akcí a účasti na nich, zde byla naše činnost utlumena na 

nulu, z důvodu protikovidových opatření. 

– Pronájmy:  

o pro potřeby zajištění sportovní činnosti všech členů jsme měli zajištěné 

pronájmy na venkovních hřištích s umělým povrchem na ZŠ genpor.. Peřiny 

i J. Wericha, měli jsme nasmlouvané i pronájmy tělocvičen na těchto ZŠ, dále 

jsme měli smlouvu se SC Řepy pro oddíl volejbalu a cvičení e rekreační 

volejbal SPV a pronájem antukového kurtu na ZŠ J. Wericha, pro potřeby 

turnajů volejbalistů jsme měli zajištěny pronájem haly TJ Ruzyně, bohužel 

všechny tyto pronájmy jsme využili jen minimálně.  

 

A teď co nás teda čeká. 

K nejdůležitějšímu úkolu patří návrat k pravidelné sportovní činnosti. Největším úkolem bude 

nábor nových členů, organizace soutěží pro všechny věkové kategorie, organizace turnajů, 

soustředění a v neposlední řadě zajištění finančních prostředků nejen pro zabezpečení účasti 

všech družstev a oddílů v přihlášených soutěžích a reprezentace MČ Praha Řepy ale i na 

zajištění provozu sportovišť. Nevzdáme snahu o rekonstrukci volejbalových kurtů a budeme 

se snažit zvelebovat naše okolí a zařízení. Budeme se muset vypořádat s případnými změnami 

z důvodu navrácení pozemku u objektu tesko restituentům. 

 

Myslím, že toho není málo, co jsme loni dokázali a co máme naplánováno na letošní rok.  

Dovolte mi také touto cestou poděkovat partnerům, kterým není lhostejný život sportovců v 

Řepích za jejich podporu – ať už finanční nebo organizační a ujistit je, nesložíme ruce do 

klína a budeme se dle zásad správného hospodáře starat nejen o vlastní majetek, ale 

i o majetek, který máme od MČ P17 v zápůjčce, přestože postoj MČ P17 je vůči nám v této 

problematice velice pasivní ne-li negativní. Důvod bohužel neznáme. 

 

Vždy jsem tady přála Vám všem a všem členům hodně sportovních úspěchů ve všech 

soutěžích, na které jste se chystali a zajišťovali. V letošním roce Vám přeju hlavně pevné 

zdraví a možnost pravidelné sportovní aktivity bez opatření, která by tyto aktivity jakkoliv 

omezovala. 

 

Děkuji za pozornost. 

V Praze 22. června 2021 

 

Zpracovala: 

Ing. Lenka Malinkovičová  

předsedkyně TJ SOKOL Řepy 
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